


NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON MONDAY, JUNE 1, 2015 AT 8:00 P.M.

AGENDA


1. Question Period
2. Contract for the cutting of vacant lots (C-17-15)
3. Contract for the treatment of poison ivy and ragweed (C-32-15)
4. Joining of Montreal group tender for road salt (2015-2016)
5. Joining of (2015) CSPQ group tender for cell phones, etc.
6. Two Settlement Agreements re PAD (Esther Dayan) (C-41-10)
7. Awarding of the Contract for Professional Services for the Master Plan (C-21-15)
8. Ratification of a contract entitled "*Shalom Bloom Sculpture Garden Agreement*" between the City of Côte Saint-Luc and Shalom Bloom and Roslyn Bloomfield Investments Inc.
9. Contract with Carmichael Engineering Ltd.
10. Resolution for TECQ 2014-2018
11. Adjournment of the meeting


M^e Bell Cheri
Assistant City Clerk

VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE LUNDI 1 JUIN 2015 À 20 H

ORDRE DU JOUR

1. Période de questions
2. Contrat pour la coupe de terrains vacants (C-17-15)
3. Contrat pour le traitement des herbes à la puce et herbes à poux (C-32-15)
4. Participation dans l'achat regroupé de Montréal pour le sel de déglacage (2015-2016)
5. Participation dans l'achat regroupé (2015) de CSPQ pour cellulaires, etc.
6. Deux ententes de règlement, objet PAD (Esther Dayan) (C-41-10)
7. Octroi du contrat pour les services professionnel du Plan Urbain (C-21-15)
8. Ratification du contrat intitulé "*Shalom Bloom Sculpture Garden Agreement*" entre la Ville de Côte Saint-Luc et Shalom Boom et les Investissement Roslyn Bloomfield Inc.
9. Entente avec Ingénierie Carmichael Ltée
10. Résolution pour TECQ 2014-2018
11. Ajournement de la séance


M^e Cheri Bell
Greffière-adjointe